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SÄRSKILT YTTRANDE 
§175 Förstudie för utveckling av kretsloppscentral 

Sy-et med a2 utveckla kretsloppscentralen (Pe2erboda) är a2 det ska vara lä2 a2 göra rä2. 
För vissa personer är saken som ska slängas e2 avfall, för någon annan en resurs. Därför är 
det posi(vt a2 vi utvecklar den delen som redan finns idag gällande återbruk.  

Det är självklart vik(gt a2 det ska var tydligt och enkelt för a2 motverka a2 avfall sorteras 
felak(gt eller riskerar a2 hamna i vår miljö. 

Vi tycker a2 förstudien saknar vissa delar kring cirkulär ekonomi. A2 låta konstnärer ta fram 
konst och dylikt (ll en kretsloppscentral för nästan en miljon kronor är inte a2 värna om  
Tyresöbornas ska2epengar. Det finns vik(gare saker a2 lägga pengarna på.  

Målet går ut på a2 hela kommunkoncernen ska kunna bidra (ll cirkulära flöden i  
kommunens verksamheter samt skapa e2 systemtänk som genomsyrar kommunens inköp, 
investeringar och arbetsmetoder.
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